

Title (en)
Nail polish dryer.

Title (de)
Nagellacktrockner.

Title (fr)
Sèche-ongles.

Publication
EP 0469960 A1 19920205 (FR)

Application
EP 91402044 A 19910723

Priority
FR 9010008 A 19900731

Abstract (en)

The nail-polish drier according to the invention comprises a hollow body (1) formed from a base (2) and a lid (3) hinged on the base along an intermediate transverse axis of articulation (I-I). An electric motor (10) drives fan blades (12), causing the entry of air via an inlet orifice (13) and the exit of air via an outlet orifice (14), propelling air into a drying zone (9). Tilting of the lid (3) gives access to or closes off the drying zone (9) and simultaneously connects or disconnects the supply to the electric motor (10). <IMAGE>

Abstract (fr)

Le sèche ongles selon l'invention comprend un corps creux (1) formé d'un socle (2) et d'un couvercle (3) articulé sur le socle selon un axe d'articulation (I-I) transversal intermédiaire. Un moteur électrique (10) entraîne des pales (12) de ventilation provoquant l'entrée d'air par un orifice d'entrée (13) et la sortie d'air par un orifice de sortie (14) propulsant de l'air dans une zone de séchage (9). Le basculement du couvercle (3) donne accès ou obture la zone de séchage (9), et provoque simultanément l'alimentation ou la déconnexion du moteur électrique (10). <IMAGE>

IPC 1-7
A45D 29/18

IPC 8 full level
A45D 29/18 (2006.01)

CPC (source: EP US)
A45D 29/00 (2013.01 - EP US); **A45D 29/18** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] GB 2177300 A 19870121 - CUMMINS PAMELA ROBIN
- [A] US 3287824 A 19661129 - SELDITZ HERBERT A
- [A] GB 2177682 A 19870128 - TRICOM IND CO LTD
- [A] US 3864847 A 19750211 - FRIEDMAN FRED, et al

Cited by
KR100447695B1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0469960 A1 19920205; FR 2665343 A1 19920207; FR 2665343 B1 19921204; US 5084984 A 19920204

DOCDB simple family (application)
EP 91402044 A 19910723; FR 9010008 A 19900731; US 73525791 A 19910724